



3D2N Langkawi Paradise Island (SERIES DEPARTURE)

TOUR CODE: DLKB

DAY 01 KUALA LUMPUR → LANGKAWI

- Arrive KLIA 2 (2 hrs before flight) Self-Check-in for flight depart for Langkawi.
- Upon arrive Langkawi (LGK) international airport, welcome by local tour guide and transfer to hotel for check in (Check in time 1400hrs).
- Depart for Naam 101 Paradise Island.
- **Naam Paradise 101 Island** is a manmade Island located near Pantai Kok and offers exhilarating games, water sports, a beach bar and even a floating water theme park. **(Optional at own cost:** Activities: include banana boat rides, kayaking, parasailing and jet skiing. Thrill seekers can also soar above the Andaman Sea as Naam Paradise 101 Island houses the fastest zip line on Langkawi Island. Meanwhile, travellers with young children can opt for the floating water theme park, where they can enjoys hours of fun on inflatable slides and obstacle course.)

Note:

- ☑ Please bring your own towel or there is available for rent @ RM15 per towel.
- ☑ RM10 food and beverage + RM5 activity voucher included.

Hotel: Goldsands Hotel Langkawi or similar

DAY 02 LANGKAWI (B)

- Breakfast at hotel. Free at own leisure or join optional activities at own cost.

Hotel: Goldsands Hotel Langkawi or similar

DAY 03 LANGKAWI → KUALA LUMPUR (B)

- Breakfast at hotel.
- Late check-out until 6pm
- Free at own leisure until transfer to Langkawi (LGK) International Airport for flight back to Kuala Lumpur.



Eagle Square



Naam Paradise 101 Island



Naam Paradise 101 Island



Goldsands Hotel Langkawi



Goldsands Hotel Langkawi



Banana boat ride



Goldsands Hotel Langkawi



3天2晚 浮罗交怡梦幻岛 (系列团)

TOUR CODE: DLKB

第1天 吉隆坡 → 浮罗交怡岛

- 2小时前抵达 KLIA 2 以办理登机手续, 乘搭国内航班前往浮罗交怡.
- 抵达浮罗交怡 (LGK) 国际机场, 由当地导游迎接, 送往酒店入住 (入住时间为1400hrs)
- 前往兰卡威第一大自然生态保育私人度假岛101天堂岛, 享受舒适的悠闲气氛。无论您只是在海滩旁闲逛还是参加一些刺激的水上运动 (自费) 都可以在这个度假岛上度过轻松、有趣的一天。自费: 水上运动、海滩酒吧, 还有一个浮动水上主题公园。活动包括香蕉船、皮划艇、滑翔伞和水上摩托艇。还拥有兰卡威岛上最快的高空滑索, 寻求刺激的人还可以在安达曼海上空翱翔。同时, 带小孩的游客可以选择漂浮水上主题公园, 在那里他们可以在充气滑梯和障碍赛道上享受数小时乐趣。

备注: 请自备毛巾或可在岛上租用 (RM15/条)

含RM10岛上餐饮卷+RM5水上活动卷

酒店: 浮罗交怡金沙酒店或同级



老鹰广场



101天堂岛私人度假岛



101天堂岛私人度假岛

第2天 浮罗交怡岛 (早餐)

- 酒店早餐
- 全天自由活动 (或) 参加自费项目。

酒店: 浮罗交怡金沙酒店或同级



浮罗交怡金沙酒店



浮罗交怡金沙酒店

第4天 浮罗交怡岛 → 吉隆坡 (早餐)

- 酒店早餐
- 延迟至6PM退房
- 自理办理退房手续, 送往浮罗交怡 (LGK) 国际机场, 乘搭国内航班返回吉隆坡。



骑香蕉船活动



浮罗交怡金沙酒店